
BRM.0012.10.1.2019 
 

Protokół  Nr  3/2019 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  18 lutego 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, przy ul. Roosevelta 36 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia 10.00 – 11.05. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodniczący    - Waldemar Kwiatkowski, 

zastępca przewodniczącego  - Jarosław Kopeć, 

członkowie:     - Grzegorz Piński. 
 

Nieobecny na posiedzeniu: - Damian Polak. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

 Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji, 

 Henryk Procek – Zastępca Dyrektora OSiR, 

 Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”, 

 Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław, 

 Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2 Komisji Sportu i Młodzieży.  

4. Analiza wyników sportowych w roku 2018. 

5. Konsultacje z mieszkańcami na temat zapotrzebowania inowrocławian  

na rodzaj imprez sportowych, które mogłyby być zorganizowane  

w Inowrocławiu. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 2 Komisji Sportu i Młodzieży.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2 Komisji z 21 stycznia 2019 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza wyników sportowych w roku 2018 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Na terenie Inowrocławia funkcjonuje ponad 50 stowarzyszeń i klubów sportowych, 

reprezentujących następujące dyscypliny sportowe: piłka nożna, piłka ręczna, piłka 

siatkowa, koszykówka, karate, pływanie, sporty samochodowe, tenis ziemny, tenis 

stołowy, boks, sporty lotnicze, spadochroniarstwo, żeglarstwo, lekkoatletyka, sporty 

plażowe, wędkarstwo, bilard, wspinaczka.  

Wśród najważniejszych sukcesów sportowych, odniesionych w 2018 r. przez 

inowrocławskich zawodników wymienić należy:  

1. Tytuł mistrza świata w załodze, zawodnika Aeroklubu Kujawskiego,  

w zawodach balonowych o Puchar Gordona Benetta, będących mistrzostwami 

świata FAI balonów gazowych na długim dystansie. 

2. Złoty medal w kategorii kumite juniorek powyżej 60 kg reprezentantki 

Inowrocławskiego Klubu Kokushin, na Mistrzostwach Polski Juniorów Karate 

Kyokushin, które odbyły się w Koszalinie. Na tych samych zawodach inny 

reprezentant klubu zdobył srebrny medal w kategorii kumite juniorów do 60 kg. 

3. Złoty medal w skoku wzwyż reprezentanta Miejskiego Klubu Sportowego  

w Inowrocławiu, na Mistrzostwach Polski U-20 w Lekkiej Atletyce, które 

odbyły się we Włocławku.   

4. Złoty medal w kategorii kumite młodzików do 40 kg reprezentanta 

Inowrocławskiego Klubu Kyokushin, w Pucharze Polski Juniorów Młodszych  

i Młodzików Karate Kyokushin, który odbył się we Wrocławiu. 

5. Srebrny medal w kategorii PR 1 (same ręce) inowrocławianina startującego  

w barwach KSI Szczecin, na Mistrzostwach Świata w Wioślarstwie Halowym, 

które odbyły się w Stanach Zjednoczonych. 

6. Srebrny medal w skoku wzwyż reprezentanta Miejskiego Klubu Sportowego  

w Inowrocławiu, na Halowych Mistrzostwach Polski w Lekkiej Atletyce, które 

odbyły się w Toruniu.   

7. Złoty medal w grze pojedynczej i brązowy w grze podwójnej w tenisie 

stołowym reprezentantki Stowarzyszenia „Domino” na Indywidualnych 

Mistrzostwach Polski Weteranów w Tenisie Stołowym, które odbyły się  

w Iławie. 

8. Złoty medal w skoku wzwyż reprezentanta Miejskiego Klubu Sportowego  

w Inowrocławiu, na Halowych Mistrzostwach Polski Juniorów Młodszych  

w Lekkiej Atletyce, które odbyły się w Toruniu. 

9. Srebrny medal w grze podwójnej i brązowy w grze pojedynczej reprezentantki 

Inowrocławskiego Towarzystwa Tenisowego „Goplania”, na Halowych 

Mistrzostwach Polski w Tenisie Ziemnym do lat 16, które odbyły się w Toruniu. 
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Na tych samych inni zawodnicy klubu zdobyli złoty medal w grze pojedynczej  

i brązowy medal w grze podwójnej oraz brązowy medal w grze podwójnej. 

10. Złoty medal w biegu 48-godzinnym reprezentantki Miejskiego Klubu 

Sportowego w Inowrocławiu, na 13. Festiwalu Ultramaratonu, który odbył się  

w Grecji. 

11. Srebrny medal w kategorii full-contact juniorów starszych w kickboxingu 

reprezentanta Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół” na Mistrzostwach Polski 

w Kickboxingu, które odbyły się w Kaliszu. 

12. Medale reprezentacji Inowrocławia zdobyte w Otwartym Pucharze Polski 

Kenjutsu i Kobudo, który odbył się w Nowej Słupi: 

 złoty medal w kata kenjutsu młodzików i srebrny w sport kenjutsu  

i kobudo kata drużynowe, 

 złoty medal w sport kenjutsu kadetów,  

 srebrny medal w sport kenjutsu seniorów, 

 srebrny medal w sport kenjutsu seniorów starszych, 

 srebrny medal w sport kenjutsu, kata kobudo, kata własne kadetów i 

kobudo     kata drużynowe, 

 srebrny medal w sport kenjutsu dzieci starszych, 

 brązowy medal w kata własnym dzieci starszych, 

 brązowy medal sport kenjutsu dzieci starszych, 

 brązowy medal w kata kobudo własnym kadetów i srebrny w kobudo kata 

drużynowym, 

 brązowy medal w kata kenjutsu seniorów, 

 złoty medal w sport kenjutsu kadetów. 

13.  Medale reprezentacji Inowrocławskiego Klubu Sportowego „Karate” zdobyte 

na XVII Międzynarodowych Mistrzostwach Central Europe Open w karate 

olimpijskim WKF, które odbyły się w Bydgoszczy: 

 złoty medal w kumite individual U-10 female,  

 srebrny medal w kumite individual U-14 male,  

 brązowy medal w kumite individual U-12 male i srebrny medal w kumite  

drużynowym chłopców U-12, 

 brązowy medal w kumite individual U-12 female i brązowy medal  

w kumite drużynowym dziewcząt U-12, 

 brązowy medal w kumite individual female juniors, 

 srebrny medal w kumite drużynowym chłopców U-12, 

 srebrny medal w kumite drużynowym chłopców U-12, 

 brązowy medal w kumite drużynowym dziewcząt U-12, 

 brązowy medal w kumite drużynowym dziewcząt U-12, 

 brązowy medal w kumite drużynowym dziewcząt U-12, 

 brązowy medal w kumite drużynowym juniorów, 

 brązowy medal w kumite drużynowym juniorów, 

 brązowy medal w kumite drużynowym juniorów. 
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Na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Dzieci oraz Kujawsko-Pomorskich 

Igrzyskach Młodzieży Szkolnej, uczniowie inowrocławskich szkół zajęli medalowe 

miejsca w następujących konkurencjach: 

1. Reprezentacja Szkoły Podstawowej nr 14 w Inowrocławiu - złoty medal w piłce 

nożnej 6-osobowej na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Młodzieży Szkolnej  

w 2018 roku. 

2. Reprezentacja Szkoły Podstawowej nr 14 w Inowrocławiu - brązowy medal  

w lidze lekkoatletycznej na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Młodzieży 

Szkolnej w 2018 r. 

3. Reprezentacja Szkoły Podstawowej nr 1 w Inowrocławiu - złoty medal  

w drużynowych biegach przełajowych na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach 

Młodzieży Szkolnej w 2018 r. 

4. Reprezentacja Szkoły Podstawowej nr 4 w Inowrocławiu - srebrny medal  

w drużynowym tenisie stołowym dziewcząt i chłopców na Kujawsko-

Pomorskich Igrzyskach Dzieci w 2018 r. 

5. Reprezentacja Szkoły Podstawowej nr 6 w Inowrocławiu - srebrny medal w piłce 

nożnej 6-osobowej na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Dzieci w 2018 r. 

6. Reprezentant Szkoły Podstawowej nr 1 w Inowrocławiu - srebrny medal w skoku 

wzwyż na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Młodzieży Szkolnej w 2018 r.  

7. Reprezentant Szkoły Podstawowej nr 1 w Inowrocławiu - srebrny medal  

w indywidualnych biegach przełajowych i srebrny medal w biegu na 1500 m na 

Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Młodzieży Szkolnej w 2018 r.  

8. Reprezentantka Szkoły Podstawowej nr 6 w Inowrocławiu - srebrny medal  

w indywidualnej klasyfikacji trójboju lekkoatletycznego na Kujawsko-

Pomorskich Igrzyskach Dzieci w 2018 r.  

9. Reprezentant Szkoły Podstawowej nr 16 w Inowrocławiu - złoty medal w tenisie 

stołowym na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Dzieci w 2018 r.  

10. Reprezentantka Szkoły Podstawowej nr 1 w Inowrocławiu - złoty medal w rzucie 

dyskiem na Kujawsko-Pomorskich Igrzyskach Młodzieży Szkolnej w 2018 r.    
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Co się dzieje z koszykówką w Inowrocławiu, na poziomie dzieci i młodzieży? Jak 

pamiętam, zawsze była na wysokim poziomie. Czy przeniosło się to do Powiatu? 
 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora OSiR: 

To nie jest tak, że przenosi się do Powiatu. My musimy patrzeć w ten sposób, jako 

na całość. To nie przeszkadza w sukcesach Miasta. Jeśli ktoś jest z Inowrocławia, to 

reprezentuje Inowrocław, a nie Powiat czy Miasto.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Młodzież i dzieci w naszych szkołach trenowani są na pewno… 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mi generalnie chodzi o sport szkolny. Kluby swoją drogą. Inowrocław zawsze był 

kojarzony z koszykówką.  

Dziękuje za przedstawienie materiału i głosy w dyskusji. Przystępujemy do 

głosowania.  
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Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału  

pt.: „Analiza wyników sportowych w roku 2018”?  
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 2/2019 o przyjęciu materiału pt.: „Analiza 

wyników sportowych w roku 2018”.  

 

Ad 5. Konsultacje z mieszkańcami na temat zapotrzebowania inowrocławian  

na rodzaj imprez sportowych, które mogłyby być zorganizowane  

w Inowrocławiu. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Witamy gości zaproszonych na dzisiejsze posiedzenie. Chcielibyśmy poznać opinie 

z zewnątrz, jak widzicie sport w Inowrocławiu? Co byście zmienili, a co byście 

zaproponowali? 
 

Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław: 

Mam propozycję, żeby zorganizować miting dla czołówki skoczków wzwyż, żeby 

wreszcie w Inowrocławiu zobaczyli Norberta Kobielski. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

A jaki miałby być ten miting halowy, czy na stadionie? 
 

Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław: 

Zdecydowanie na otwartym stadionie. 
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Byłoby to bardzo dobre widowisko.  
 

Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław: 

Żeby ściągnąć czołówkę, to wiadomo, że trzeba się liczyć z kosztami. 

W niektórych miastach organizują pokazy na przykład pchnięcie kulą na Rynku.  

A my mamy piękny stadion i nie musimy ponosić dodatkowych kosztów ze 

zorganizowaniem odpowiedniej nawierzchni. Tutaj widziałbym zorganizowanie 

miting.     
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pomysł bardzo dobry, tym bardziej na kanwie sukcesów Norberta. 
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Wracając jeszcze do tego mitingu w skoku wzwyż, bo tak sobie myślałem jak to jest 

w Polsce organizowane. Generalnie jak jest miting organizowany pod daną 

dziedzinę sportu, to wówczas jest to robione w miejscach typu Rynek, czy Molo  

w Sopocie. Jeśli jest jedna dyscyplina to nie robi się tego na stadionie, bo wówczas 

stadion jest pusty. Albo połączyć z inną dziedziną sportu i wówczas to się sprawdzi.      
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tak, popieram tą propozycję, ale należy to połączyć, żeby zwiększyć frekwencję.  
 

Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław: 

Na ostatnią imprezę sporo ludzi przyszło. Impreza toczyła się wokół skoku wzwyż  

i pchnięcia kulą. Trzeba pomyśleć jak i gdzie zorganizować taki miting. 
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

A może na Lotnisku podczas „Dni Inowrocławia”?  
 

Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław: 

Można by zorganizować spotkanie i zaprosić Norberta, który mógłby 

podpowiedzieć nam, a my jemu, gdzie można by zorganizować taki miting. On jest 

już zawodowcem i orientuje się w takich sprawach.  
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Mam taki pomysł, który już dawno miałem w głowie, a mianowicie, chodzi 

wyciągnięcie ręki do tych najmłodszych. Mało jest takich imprez, które zachęcają 

dzieci i młodzież, bo jest to klucz do naszego sportu, a jak wiemy z doświadczenia 

coraz więcej dzieci i młodzieży odchodzi od sportu. Jest coraz mniej z sercem do 

sportu.  

Myślę tutaj o cyklicznej imprezie pod hasłem: „Sportowy Inowrocław”. 

Wystawiałyby się tam kluby sportowe, gdzie chodziłoby o to, żeby to dziecko, 

spróbowało, zobaczyło i ewentualnie zapisało się do jakiegoś klubu, żeby uprawiać 

jakąś dyscyplinę sportową. Mogłoby tak być, że dziecko spróbuje skoku w dal,  

a później dojdzie do wniosku, że na przykład woli biegać. Chodzi o to, żeby dziecko 

zobaczyło i zachęciło się do uprawiania sportu.  

Myślę, że zachęta polega na tym, żeby dziecko zobaczy, dotknie, spróbuje. Ja akurat 

w pływaniu nie mogę narzekać, ale w innych dyscyplinach to kuleje.    
 

Longin Honkowicz – Prezes MKS Inowrocław: 

Ale nie zawsze się chce tego, który mógłby przyjść, bo dwie rzeczy muszą się 

złożyć, chęć dzieciaka do trenowania i zgoda rodzica.   
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Myślę, że z dobrą oprawą i fajnym podejściem do człowieka, do dziecka jesteśmy 

naprawdę coś zdziałać. Bardzo ważne jest również, żeby był fachowiec w każdej 

dziedzinie.  

Wizja jest taka, żeby dziecko dotknęło, spróbowało, usłyszał radę fachowca, żeby 

osoba była wykwalifikowana do tego, nie po kursach.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Poza tym wszystko się w sporcie zmienia i trzeba być na bieżąco. Bez przerwy 

trzeba się doszkalać.  
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Zgadzam się. Jeśli chcemy mieć dobry sport w Inowrocławiu musimy mieć dobrych 

fachowców. To wiąże się z rozwojem. Jest to bardzo ważne.  
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Jeśli trenerzy nie będą się szkolić to nie będziemy szli do przodu.   
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Trzeba też mieć wizję i pasję w danej dziedzinie. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mi się ten pomysł bardzo podoba.  
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Dodam jeszcze, że ja widzę po sobie, dlaczego, kiedy byłem mały nie pokazał mi 

ktoś rzutu oszczepem? Ja chciałem rzucać, młot poznać, ale dopiero na studiach mi 

to pokazano. Ja ogólnie jestem ciekawy świata i chcę wszystkiego spróbować,  

a przy tym robić to poprawnie.   
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Takie właśnie są dzieci, jak da się im do ręki coś, czego nie miały, to ich to ciekawi.  
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Właśnie tak jest, że skoro dziecko czegoś nie widziało, to nie wie, czy chciałoby to 

robić czy tym się interesować.  
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Czyli kwestia kontaktu ze sprzętem, czy radą fachowca, rozdanie ulotek, nie będzie 

takim kluczowym, trzeba będzie jeszcze wykonać jakąś pracę  
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Można by zaprosić na taki miting najmłodsze dzieci z klas 1-3 z nauczycielami. 

Dzieci mogłyby zobaczyć kilka dyscyplin sportu na żywo, to może się w nich 

obudzić chęć do uprawiania jakiś dziedziny sportu.  

Uważam, że Inowrocław dysponuje szerokim wachlarzem dyscyplin, do których 

można dotrzeć i to nie tylko indywidualnych, ale także zespołowych takich jak: 

siatkówka, koszykówka, piłka nożna. Nie można więc powiedzieć, że nie ma wielu 

dziedzin sportu do wyboru. Potrzebne są tylko chęci ze strony dzieci i rodziców.   

Dodam jeszcze, że jeszcze szersza promocja sportu przyciągnęłaby więcej dzieci. 

Trzeba również dobrego podejścia trenera, który w umiejętny sposób uświadomi 

dziecku, że najpierw trening i ciężka praca, a dopiero później sukces.  Dopowiem 

jeszcze, że generalnie sport przeszedł do klubów. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mój przedmówca wspomniał o większej promocji i reklamie, czy jest jakiś pomysł 

na to?  
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Mamy telebimy w różnych zakątkach miasta, może puszczać tam informacje na ten 

temat. Kierowcy przejeżdżają, zauważą informacje dotyczącą imprez związanych ze 

sportem, przekażą dalej. W telewizji kablowej też są podawane różne informacje co 

się dzieje w mieście. Nie jestem menadżerem, nie wiem co jeszcze można by zrobić. 
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Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Można by wygenerować stronę sygnowaną miastem Inowrocław, w której byłyby 

przedstawione wszystkie dziedziny sportu. Każdy zainteresowany mógłby wejść 

sobie na stronę „Sportowy Inowrocław”, a tam mógłby się zapoznać i wybrać daną 

dziedzinę sportu. Dzisiaj tak naprawdę wszystko dzieje się w internecie, to jest baza.  

Ja nie reprezentuję tylko swojej dziedziny, ja reprezentuję zdrowie. Dla mnie 

najważniejsze jest zdrowie człowieka i ruch. Chcę, żeby ci młodzi ludzie byli 

świadomi, że sport to zdrowie. Jest mnóstwo sportów nie wyczynowych, tak jak na 

przykład fitness. 
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Z tego, co się orientuję, to powstało w Inowrocławiu przedszkole lekkoatletyczne, 

gdzie wspólnie z Decathlonem zachęcane są maluszki do ćwiczeń i uprawiania 

sportu. Na razie poprzez zabawę.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Należy również zachęcać rodziców do tego, żeby przychodzili z tymi 

najmłodszymi. Ale tak jest, że maluszki w pierwszym etapie poznają najpierw 

sprzęt i różne elementy do uprawiania sportu, takie jak: bezpieczne płotki, 

bezpieczne oszczepy itp., a w kolejnym etapie zaczynają ćwiczyć. Jest to sport 

poprzez zabawę.  
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Dzięki takim zabawom można wyłonić talenty.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym dodać, że na treningi w okresie zimowy dzieci przedszkolnych odbywają 

się dwa razy w tygodniu w Hali Widowiskowo-Sportowej, po 25 dzieci. Natomiast 

w okresie letnim, przypuszczam, że tych dzieci będzie więcej.   
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Ale musi to być fachowiec, bo trzeba wiedzieć, że takie dzieci lubią sport, ale przez 

zabawę. Musi mieć też odpowiednie podejście i cierpliwość.  
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Żadnej rywalizacji tylko zabawa. To jest ta święta zasada, że nie wynik jest 

najważniejszy, ale udział i chęć.   
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Tak jak mówiłem wcześniej, takie mitingi powinny odbywać się cyklicznie, dwa 

razy w roku na otwartym obiekcie, a raz w roku w hali. Musiałoby to być 

nagłaśniane, żeby do świadomości mieszkańców dotarło, że takie coś się odbywa, 

że można przyjść, zobaczyć, a dzieci mogą wziąć udział.  
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Fajną sprawą są w okresie letnim piłka ręczna, czy nożna na tych boiskach 

otwartych i siatkówka plażowa. Każdy może wejść zobaczyć, a chodzi o to, żeby 

dotrzeć do jak największej liczby odbiorców.   
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Jeszcze raz powtórzę, że sport uciekł ze szkół w taki naturalny sposób, bo wszystko 

przeniosło się do klubów.   
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Chciałbym jeszcze zaproponować coś związanego ze zdrowiem. Na takiej imprezie 

związanej ze sportem dobrze byłoby, żeby było stanowisko i dietetyk lub osoba, 

która zna się na zdrowym odżywianiu dzieci i młodzieży, niech ma maszynę do 

pomiaru tkanki tłuszczowej i doradzi, co trzeba zrobić, żeby wzmocnić kondycję  

i poprawić metabolizm.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pomyślałem o tym, żeby zaproponować też dorosłym taki zdrowy tryb życia 

poprzez sport. 
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

A może by połączyć imprezę dla dzieci i dorosłych. Byłoby to rodzinnie i wszyscy 

by się świetnie bawili.  
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Mamy przykład imprezę, która się wybiła na bardzo dużą skalę, to Biegam, bo 

lubię”. Dzięki tej imprezie bardzo dużo osób zaczęło biegać i trenować.  
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Można by stworzyć organizację, która zrzeszałaby osoby, które chcą biegać. 
 

Marcin Kuls – Szkoła Podstawowa nr 11: 

Dorośli mają teraz fioła na punkcie crossfitu i oni się udzielają. Amatorskich 

zespołów koszykówki i siatkówki jest bardzo dużo w Inowrocławiu 

Mamy również towarzystwa, które skupiają miłośników jazdy rowerem, amatorskie, 

ale ludzie z tego korzystają.  
 

Tomasz Kosmalski – Pływalnia „Delfin”: 

Można by stworzyć stronę internetową i co jakiś czas wrzucać zdjęcia osoby, która 

na przykład przejechała 300 kilometrów rowerem, albo kogoś, kto przebiegł 

maraton ze świetnym wynikiem. Musiałaby się znaleźć osoba, która tym by się 

zajmowała. Osoba, która zachęciłaby zarówno młodych jak i starszych do 

uprawiania sportu, czy też uprawiania konkretnej dziedziny sportu.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuje w imieniu Komisji za przybycie i podzielenie się z nami swoimi 

spostrzeżeniami. Dziękujemy za cenne uwagi dotyczące sportu i wszystkiego, co  

się z nim wiąże. Na pewno jeszcze nieraz będziemy mieli okazję się spotkać  

i podyskutować na temat sportu w Inowrocławiu. Jeszcze raz dziękuję za przybycie.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
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W związku z wyczerpanie porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji.  

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Waldemar Kwiatkowski 

 
Protokółowała  

 

Maria Legwińska 


